

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

[Texte]

Wednesday, May 31, 1989

• 1620

The Chairman: Order, please.

Gentlemen and ladies, we are the legislative committee set up to have a look at Bill C-8. I have to follow all the orders here. I am not going to be as tight as I might be in running these committees. I hope we will have enough room so we can get along. I note there is a quorum, so we are ready to begin.

This is the letter saying I exist:

Dear Colleague: Pursuant to Standing Order 113, this is to confirm your appointment as chairman of the legislative committee on Bill C-8, an act to amend the Department of Labour Act.

It is signed by Marcel Danis. The clerk will read the order.

The Clerk of the Committee: It is an order of reference from the House, Mr. Chairman, that Bill C-8, an act to amend the Department of Labour Act, be now read a second time and referred to a legislative committee.

The Chairman: My remarks will be quite brief, gentlemen. I have been appointed chairman. I view myself as more of a facilitator of getting on with this bill. My role will be non-partisan, and in any way the Chair can be of help to the committee, that is how I intend to act.

With that brief introduction I would like to introduce the staff assigned to the committee. From the Office of the Law Clerk, we have Louis-Philippe Côté, and from the Research Branch of the Library of Parliament, we have Kevin Kerr. We are in business.

Now to routine business, gentlemen. We have a printing motion that the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* as established by the Board of Internal Economy.

Mr. Johnson (Calgary North): I so move.

Motion agreed to

The Chairman: The next motion is for receiving and printing of evidence when a quorum is not present. It is moved that the chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that—we are going to have to figure out how many members we want here—so many members are present, including the chairman, and in the absence of the chairman the person designated to be the chairman of the committee.

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

[Traduction]

Le mercredi 31 mai 1989

Le président: La séance est ouverte.

Mesdames et messieurs, nous constituons le Comité législatif sur le projet de loi C-8. Je dois suivre toutes les règles. Les séances du comité se dérouleront peut-être de façon moins stricte que les autres comités. J'espère que nous aurons suffisamment de marge de manoeuvre pour s'entendre. Puisqu'il y a quorum, nous pouvons commencer.

Voici la lettre que j'ai reçue:

Chers collègues, conformément à l'article 113 du Règlement, je confirme par la présente votre nomination à titre de président du Comité législatif sur le projet de loi C-8, Loi modifiant la Loi sur le ministère du Travail.

Cette lettre est signée par Marcel Danis. Le greffier du Comité vous donnera maintenant lecture de notre ordre de renvoi.

Le greffier du Comité: Monsieur le président, il s'agit d'un ordre de renvoi de la Chambre des communes: Que le projet de loi C-8, Loi modifiant la loi sur le ministère du Travail, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

Le président: Je n'ai que quelques brèves observations à faire, messieurs. J'ai été nommé président du comité. A ce titre, j'essaierai de faciliter notre examen du projet de loi. Je dois jouer ce rôle en toute neutralité et essayer d'aider les membres du comité dans la mesure du possible.

J'aimerais maintenant vous présenter le personnel affecté à notre comité. Du Bureau du légiste et conseiller parlementaire, nous accueillons M. Louis-Philippe Côté, et du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement, M. Kevin Kerr. Nous pouvons poursuivre.

Passons maintenant aux motions courantes. La première motion porte sur l'impression des procès-verbaux. Elle propose que le comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages ainsi que l'a établi le Bureau de régie interne.

M. Johnson (Calgary-Nord): J'en fais la motion.

La motion est adoptée

Le président: La motion suivante porte sur l'audition et l'impression des témoignages en l'absence du quorum. Il est proposé que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et autoriser leur impression en l'absence de quorum, pourvu que—nous devons nous entendre sur un chiffre—membres, dont le président ou, en son absence, son suppléant, soient présents.